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PROCES VERBAL 
  Incheiat astazi 03.02.2021, orele 15°°, in cadrul sedintei extraordinare convocate de 

indata de catre un grup de consilieri  prin Convocarea nr. 1261/01.02.2021 
    Nr. 1461 din 03.02.2021 

 
 

               Lucrarile sedintei se desfasoara la sediul Caminului Cultural. 
            La sedinta sunt prezenti doamna secretar general, domnul primar si toti membrii 
Consiliului Local cu excepția d-nului Gal Flavian Emilian, care lipseste. 
   Dna secretar deschide lucrările ședinței și propune includerea pe ordinea de zi, 
propusa de initiatori a unui proiect de hotarare privind desemnarea presedintelui de sedinta, 
supune la vot aceasta propunere care este aprobata de toti consilierii prezenti, dupa aceasta 
supune la vot ordinea de zi împreună cu punctul suplimentar, care este aprobat de toti 
consilierii prezenti. 
 Dl Petrut Alexandru ii atrage atentia dlui Cobzaru Eugen ca sedinta se transmite si nu 
este necesar sa transmita si el. Dl primar ii atentioneaza pe dl Cobzaru Eugen ca exista un 
Regulamnet abrobat prin care se sedintele se inregistreaza si se transmit prin mijloce 
autorizate RGPL si nu are voie sa filmeze si sa transmita dumnealui sedinta. 
 In continuare dna secreatara supune la vot alegerea presedintelui de sedinta in 
persoana dlui Antoci Iosif, propunere care este aprobata de toti consilierii prezenti. 
 In continuare dl Antoci Iosif este invitat de catre dna secretar genreal sa preia 
lyucrarile sedintei. Acesta se conformeaza, saluta consilieiri prezenti si le multumeste pentru 
increderea acordata.  
In continuare atrage atentia dlui Cobbzaru Eugen si ii roaga sa-si inchida telefonul, sa nu mai 
filmeze, deoarece sedinta este transmisa prin mijloace proprii. 
 Dl primar ii amintesete dlui Cobzaru ca l-a rugat sa-si omologheze telefonul sa poate 
filma si transmite sedinta. 
 In continuare dl presedinte de sedinta supune la vot procesul verbal al sedintei din 
data de 23.01.2021, care este aprobat de toti consilierii. 
 In continuare se trece la analiza punctului 1 de pe Convocatorul propus: ” Proiect de 
hotarare privind constatarea incetarii de drept a mandatului de consilier local al domnului 
Tinaru Liviu si decararaea ca vacant alocului ocupat de acesta in cadrul Consiliului Local 
Sabaoani. ” Comsiile prezinta rapoartele. Dl Cobzaru detaliaza verbal referatul de aprobare 
privind acest proiect. Considera ca primartul este suparat pe el pentru ca s-a implicat in 
aceasta problema grea lasata de fostul primar.  Dl primar ia cuvantul si arata ca din suma de 
Nemaifiind discutii, supune la vot proiectul de hotarare care este aprobat de toti consilieri 
prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 2 de pe Convocatorul propus: ” Proiect de 
hotarare privind revocarea in totalitate a prevederilor HCL 3/15.01.2004 și HCL 
12/15.01.2004. ” Comsiile prezinta rapoartele. Dl Cobzaru detaliaza verbal referatul de 
aprobare privind acest proiect. Considera ca primarul este suparat pe el pentru ca s-a implicat 
in aceasta problema grea lasata de fostul primar.  Dl primar ia cuvantul si arata ca din suma 



de 46 mii lei datorata de Liceul Sabaoani, s-a incasat 39 mii lei urmand sa se achite si restul. 
Este bucuros ca dl Cobzaru se pricepe la calcule insa ar fi foarte incantat daca acesta si-ar 
achita datoriile pe care le are la primarie. Dl Petrut Alexandru INTREABA DACA NU 
TREBUIA CONSULTAT Consiliul local cand s-au incheiat aceste contracte sau 
amendamente la el. Dl primar arata ca a avut o discutie cu dna director si cu firma de 
avocattura, care ne reprezinta si trebuie sa aiba o intalnire cuu ei, dupa fianlizartea procesului 
care se afla pe rol si care a fost deschis de dl Eva Lucian. Dl Cobzaru arata ca referirea dlui 
primar este rautacioasa si sa verifice portalul si sa vada ca dl Eva Eugen a facut o plangere 
contraventionala si nu are legatura cu acest contract. Este de parere ca dl primar poate sa-l 
execute pe dl Eva Lucian fara sa astepte finalizarea procesului. Afirma ca dl primar incearca 
sa  acopere proasta gestionare a banilor publici a fostului primar. Dl primar il intreaba pe dl 
Cobzaru daca vrea sa distruga intreprinzatorii locali. Dl primar se angajeaza ca va rezolva 
aceasta problema in acest an impreuna cu dna director a liceului.   Dl Cobzaru arata ca dl Eva 
a inchiriat un bun si ca este rau platinic, nu puteti afima ca sunt impotriva intreprinzatorilor. 
Dl primar il intreaba pe dl Cobzaru daca estxista semnatura lui pe vreun documenmt ce 
priveste aceasta probleme., CA EL NU DORESTE SA APERE NPE NIUMENI. Dl 
presedinte propune sa fie asteptata solutia procesului in desfasurare si apoi sa se hotarasca, 
totodata crede ca se va rezolva aceasta probelema. Dl Cobzaru reitereaza ideea cum ca 
aceasta probleem nu are legatura cu procesul care se afla pe rol. Nemaifiind discutii, supune 
la vot proiectul de hotarare care este aprobat de dl Cobzaru Eugen si dna Ciobanu Cecilia, iar 
d-nii Turcanu Lucian, Sandar Romina-Natalia, Varga Gabriel, Ciobanu Paul Petrica sunt 
impotriva iar restul consilierilor se abtin. In urma acestui rezultat proiectul de hotarare a fost 
respins cu un numar de 13 voturi pentru si 2 impotriva (abtinerile se consemneaza la voturi 
impotriva). 

In continuare se trece la analiza punctului 1 de pe Convocatorul propus: ” Proiect de 
hotarare privind amenajarea unor piste de Skateboard in satul Traian si Sabaoani. ” Comsiile 
prezinta rapoartele. Au loc discutii. Dl Cobzaru detaliaza referatul de aprobare intocmit in 
acest sens. Dl Varga Gabriel il intreaba cate solicitari a avut pentru infiinatarea acestei piste. 
Dl Cobzaru il intreaba pe dl Varga, daca pentru a propune ceva este nevoie sa depuna cerere. 
Dna Sandar Romina intreaba care va fi programul la aceasta pista. Dl Petrut il intreaba pe dl 
Cvobzaru de ce s-a ajuns sa discutam despre piste de skateboard, este o urgenta. Dl Cobzaru 
raspunde ca asa a considerat. Dl Ciobanu Mircea este revoltat de faptul ca a fsot mintit de dl 
Cobzaru in ce priveste punctele care vor fi pe ordinea de zi, din acest motiv propune 
amanarea proiectului. Dl Martinas Ciprian la fel este revoltat ca a fost mintit de Cobzaru 
Eugen in ce priveste ordinea de zi, afirmnad ca l-a intrebat de 2 ori ce urgente sunt. Dl primar 
informeaza ca sambata, 30.01.2021 s-a intalnit in camin cu arintii elevilor si s-a dioscutat 
despre amenajarea curtilor scolilor si considera ca se poate include aceasta pista de 
skateboard in acest proiect.  

In continuare dl presedinte supune la vot propunerea dlui Ciobanu Mircea de amnare 
a acestui prroiect, propunere care este aprobata d etoti consilierii cu exceptia d-lor: Cobzaru 
Eugen., Ciobanu Cecilia si Damoc Mircea care sunt impotriva. 

In continuare dl Ursache Gheorghe il intreaba daca in urma incheirii protoculuilui cu 
PMP i-a promis o masa speciala in fata dlui Cobzaru.  
             Nemaifiind discuții dl presedinte declara inchise lucrarile sedintei. Drept pentru care 
am incheiat prezentul proces verbal intr-un singur exemplar care se pastreaza la dosarul de 
sedinta pe luna februarie. 
 

               Secretar general,            Președinte de ședință, 
             Ec. Robu Maricica                   Consilier,  

 Antoci Iosif 


